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 ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT  
 
 

Identificació de la sessió 
Número: 5/2013 
Caràcter: ordinària 
Data: 25/07/2013 
Horari:  19 a 20:10 hores 
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Salvador Tresserra Purtí, alcalde 
Joan Purtí Ortiz, regidor 
Marta Paixau Puigoriol, regidora 
Jordi Tort Gómez, regidor 
Neus Prat Vila, regidora 
Jordi Codina Cutrina, regidor 
Imma Franquesa Sentias, regidora 
Judit Torrentsgenerós Criado, secretària 
 
 
Ordre del dia: 
 

1. Lectura i aprovació de l’esborrany de l’acta de les sessió anterior. 
2. Donar compte de les resolucions d’alcaldia. 
3. Donar compte de l’informe de tresoreria i intervenció del 2n trimestre de 

2013, d’acord amb la Llei 15/2010. 
4. Proposta d’acord d’aprovació inicial dels Plecs de clàusules 

administratives generals de contractació, adequats a la Llei 30/2007, de 
contractes del sector públic. 

5. Proposta d’acord d’aprovació del Pla Director d’Ordenació de l’entorn del 
Monestir de Santa Maria de l’Estany. 

6. Proposta d’acord aprovant el Conveni de cooperació intermunicipal entre 
diferents Ajuntaments de la comarca del Bages per la prestació conjunta 
del servei de taxi en l’àmbit territorial d’aquest municipis. 

7. Proposta d’acord d’aprovació del Conveni del Centre d’acollida d’animals 
domèstics del Moianès (CAADM) amb els municipis del Moianès. 

8. Proposta d’acord d’aprovació del protocol per a la prevenció i la 
intervenció en situacions de maltractament a la infància i l’adolescència 
a la comarca del Bages. 

9. Proposta d’acord aprovant la moció de suport al pacte nacional pel dret a 
decidir. 

10. Proposta d’acord aprovant la moció de suport als clubs i entitats 
esportives catalanes davant l’acció d’inspecció de treball. 

11. Assumptes sobrevinguts. 
12. Precs i preguntes. 
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Desenvolupament de la sessió 
 
1.- L’alcalde obre la sessió i proposa un minut de silenci per les víctimes de 
l’accident ferroviari succeït a Galícia, ahir dia 24/07/2013.  
 
Transcorregut el minut de silenci la secretària llegeix l’ esborrany de les 
sessions anteriors, del dia 30/05/2013, i el ple l’ aprova per unanimitat dels 
assistents. 
 
2.- Donar compte de les resolucions de l’alcaldia. 
 
Tal i com s’estableix en l’article 42 del Reglament d’Organització i Règim jurídic 
de les Corporacions Locals, l’Alcalde ha de donar compte de les resolucions 
que ha dictat des de la darrera sessió ordinària per tal que els regidors/es 
coneguin el desenvolupament de l’Administració municipal als efectes de 
control i fiscalització dels òrgans de govern, previst en els articles 22.2.a i 46.2 
e de la Llei de Bases de Règim Local i 50.2 a de la llei Municipal de Catalunya. 
Les resolucions han estat a disposició dels regidors/es a la secretaria de la 
Corporació, per la quina cosa el Ple en resta assabentat. 
 
3.- Donar compte de l’informe de tresoreria i intervenció del 2n trimestre de 
2013, d’acord amb la Llei 15/2010 
 
INFORME D’INTERVENCIÓ I TRESORERIA – 2n Trimestre 2013 
 
 
Informe previst als articles 4.3 i 5.4 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de 
modificació de la Llei sobre mesures de lluita contra la morositat en les 
operacions, i d’acord amb la disposició transitòria tercera de la mateixa Llei. 
 
TERMINIS DE PAGAMENT PREVISTOS A LA LLEI 15/2010 
 
Fins al 31 de desembre de 2010.. 
.................................................................55 dies 
De l’1 de gener al 31 de desembre de 2011..................................................50 
dies 
De l’1 de gener al 31 de desembre de 2012..................................................40 
dies 
A partir de l’1 de gener de 2013.....................................................................30 
dies 
 
 
Obligacions reconegudes per l’Ajuntament de l’Estany que superen el termini 
de pagament previst a la Llei 15/2010, de 5 de juliol, a 30 de juny de 2013: 
 

Núm. d’obligacions Import global 
1 188.538,34 € 
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Factures i/o certificacions registrades fa més de 3 mesos i pendents 
d’aprovació per part de l’òrgan competent, a 30 de juny de 2013: 
 

Núm. de documents registrats Import global 
0 0 

 
 
Per la quina cosa el Ple en resta assabentat. 
 
4.- Proposta d’acord d’aprovació inicial dels Plecs de clàusules administratives 
generals de contractació, adequats a la Llei 30/2007, de contractes del sector 
públic 
 
Vista la necessitat d’adequar els Plecs de clàusules administratives generals de 
contractació de l’Ajuntament de l’Estany a la Llei 30/2007, de contractes del 
sector públic. 
 
Vist el text d’aquest Plecs redactats per la Diputació de Barcelona han estat 
posats a disposició dels municipis per tal que els puguin adoptar com a propis, 
 
Es per això que l’alcalde proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents  
 
Acords 
 
Primer.- Aprovar inicialment els Plecs de clàusules administratives generals de 
contractació de l’Ajuntament de l’Estany, adequats a la Llei estatal 30/2007, de 
30 d’octubre, de contractes del sector públic, aplicables als tipus de contractes 
que s’indicaran. 
 
Segon.- El text d’aquests Plecs és el mateix que apareix publicat en el Butlletí 
Oficial de la Província de Barcelona (BOPB) núm. 15, de 17.1.2009, en 
referència als tipus de contractes següents: 
 
•   contractes de serveis i de subministraments, a altres contractes 
administratius i als privats elaborats per la Diputació de Barcelona (PCAG SEA, 
annex I, p 14 a 30); 
 
•   contractes d’obres i instal·lacions i als de concessió d’obra pública 
elaborats per la Diputació de Barcelona (PCAG COI-CCOP, annex II, p 30 a 
51). 
 
Tercer.- Sotmetre l’expedient als tràmits d’informació pública i audiència dels 
possibles interessats, per un període de trenta dies hàbils, als efectes de 
presentació de reclamacions i suggeriments, comptats a partir de l’endemà de 
la publicació de l’anunci en el BOPB. 
 
Quart.- Publicar sengles referències dels acords adoptats i de l’anunci publicat 
al BOPB, en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i a un mitjà de 
comunicació escrita diària. 
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Cinquè.- En cas de no haver-hi cap reclamació o suggeriment, trametre els 
referits Plecs amb la resta de l’expedient tramitat a la Comissió Jurídica 
Assessora per al seu informe preceptiu, per mitjà de la Conselleria de 
Governació i Administracions Públiques, tot això d’acord amb el que disposen 
els articles 278 del text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, 
aprovat pel Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, i 8.3.m) i 10.3 de la Llei 
5/2005, de 2 de maig, de la Comissió Jurídica Assessora. 
 
Sotmesa la proposta a aprovació aquesta és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
5.- Proposta d’acord d’aprovació del Pla Director d’Ordenació de l’entorn del 
Monestir de Santa Maria de l’Estany. 
 
Vist que el 2/10/2008 es va signar un conveni entre el Departament de política 
territorial i obres públiques de la Generalitat de Catalunya, a través de la 
Direcció general d’arquitectura i paisatge, i l’Ajuntament de l’Estany per a la 
redacció del Pla director d’ordenació de l’entorn del monestir de Santa Maria de 
l’Estany. 
 
Vist que el 11/11/2009 per part de l’INCASOL es va lliurà a l’Ajuntament de 
l’Estany el Pla director més amunt esmentat, i vista la clàusula tercera del 
conveni que estableix que l’Ajuntament haurà d’aprovar expressament el Pla 
director, un cop lliurat. 
 
Es per això que l’alcalde proposta al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels 
següents 
 
Acords 
 
1.- Aprovar el Pla Director d’Ordenació de l’entorn del Monestir de Santa Maria 
de l’Estany, redactat per Gil Orriols Puig i finançat per l’Institut Català del Sòl, 
pel Programa de l’ú per cent cultural. 
2.- Comunicar aquest acord a l’Institut Català del Sòl pel seu coneixement i 
efectes. 
 
Sotmesa la proposta a aprovació aquesta és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
6.- Proposta d’acord aprovant el Conveni de cooperació intermunicipal entre 
diferents Ajuntaments de la comarca del Bages per la prestació conjunta del 
servei de taxi en l’àmbit territorial d’aquests municipis. 
 
Vist el conveni de cooperació intermunicipal entre diferents Ajuntaments de la 
comarca del Bages per la prestació conjunta del servei de taxi en l’àmbit 
territorial d’aquests municipis i trobat conforme 
 
Es per això que l’alcalde proposa al ple de l’ajuntament l’adopció dels següents  
 
Acords 
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1.- Aprovar el Conveni de cooperació intermunicipal entre diferents 
Ajuntaments de la comarca del Bages per la prestació conjunta del servei de 
taxi en l’àmbit territorial d’aquests municipis. 
2.- Comunicar aquest acord a la Direcció General de Transports i Mobilitat i als 
16 Ajuntaments interessats. 
 
Sotmesa la proposta a aprovació aquesta és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
7.- Proposta d’acord d’aprovació del Conveni del Centre d’acollida d’animals 
domèstics del Moianès (CAADM) amb els municipis del Moianès. 
 
Vist el Conveni del Centre d’acollida d’animals domèstics del Moianès 
(CAADM) amb els municipis del Moianès i trobat conforme. 
 
Es per això que l’alcalde proposa el Ple de l’ajuntament l’adopció dels següents  
 
Acords 
 
1.- Aprovar l’adhesió al Conveni del Centre d’acollida d’animals domèstics del 
Moianès (CAADM) amb els municipis del Moianès, amb el benentès que 
l’entrada en vigor del mateix es fixa, amb caràcter retroactiu, a data 01/02/2013. 
2.- Comunicar certificat d’ aquest acord a l’Ajuntament de Moià. 
 
Sotmesa la proposta a aprovació aquesta és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
8.- Proposta d’acord d’aprovació del protocol per a la prevenció i la intervenció 
en situacions de maltractament a la infància i l’adolescència a la comarca del 
Bages. 
 
El dia 15 d’abril d’ enguany va tenir lloc als Serveis Territorials d’Ensenyament 
de  la Catalunya Central  la jornada de presentació del “Protocol per a la 
prevenció i la intervenció en situacions de maltractament a la infància i 
l’adolescència a la comarca del Bages”, elaborat per la CTIC del Bages 
(comissió tècnica interdepartamental de coordinació d’actuacions  adreçades 
als infants i als adolescents del Bages). 
La CTIC del Bages integra a professionals de tots els serveis que intervenen en 
la protecció dels infants i adolescents en situació de risc. Actualment la CTIC 
actua transitòriament com a comissió tècnica de la futura Taula Local 
d’Infància, a l’espera de l’aprovació del decret que  regularà la constitució de 
les Taules Territorials d’Infància creades per la llei 14/2010, dels drets i les 
oportunitats en la infància i l’adolescència. 
El Protocol s’ha elaborat d’acord amb les directrius de la Direcció General 
d’Atenció a la Infància i  l’Adolescència i amb subjecció a l’’art. 83 de la llei 
14/2010 que disposa l’obligació de promoure l’establiment de protocols que 
assegurin una actuació integral  dels diferents serveis implicats en la prevenció 
i la detecció dels maltractaments a infants i adolescents. 
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El treball d’elaboració del protocol per part dels  professionals que integren la 
CTIC del Bages s’ha fet amb el suport de les respectives institucions i amb el 
coneixement del  Consell d’Alcaldes.   
L’objectiu  principal del Protocol és el de  garantir, en les millors condicions 
possibles, la protecció dels infants i dels adolescents, residents o que es trobin 
eventualment a la comarca, de tot tipus de maltractament, establint 
mecanismes específics de coordinació, cooperació i complementació de tots 
els serveis implicats.  
En aquest moment és necessari aprovar el protocol per part de la corporació, a 
fi de formalitzar  la cooperació  entre totes les entitats implicades i l’habilitació 
dels respectius  professionals   per actuar d’acord  amb els  termes que 
estableix el protocol, dins del marc legal que sigui vigent en cada moment.  
 
Per tot el què s’ha exposat, el Ple de la Corporació  
 

ACORDA 
 
PRIMER.- Aprovar el “Protocol per a la prevenció i la intervenció en situacions 
de maltractament a la infància i l’adolescència a la comarca del Bages”, i 
habilitar a tots els professionals de l’Ajuntament per a la seva intervenció i 
cooperació en el treball en xarxa que regula. 
SEGON.- Comunicar aquest acord al Consell Comarcal del Bages, a fi que 
traslladi tots els acords institucionals d’aprovació o d’adhesió  al Protocol  a la 
Direcció General d’Atenció a la Infància i  l’Adolescència de la Generalitat de 
Catalunya. 
TERCER.-  Encomanar el seguiment del protocol a la CTIC del Bages  i a la 
comissió tècnica que la substitueixi en el si de la futura Taula Local d’Infància 
del Bages.  
 
Sotmesa la proposta a aprovació aquesta és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
9.- Proposta d’acord aprovant la moció de suport al pacte nacional pel dret a 
decidir. 

 
Al llarg dels darrers mesos han estat múltiples i diverses les manifestacions del 
poble de Catalunya a favor de la necessitat d’exercir el dret a decidir, entès 
com a instrument per decidir quin és el futur polític que es vol per al poble de 
Catalunya.  
 
La manifestació de l’11 de setembre de 2012, la configuració del Parlament de 
Catalunya resultant de les eleccions celebrades el 25 de novembre de 2012, i 
tots els treballs parlamentaris i governamentals que s’han desenvolupat amb la 
finalitat de donar compliment al mandat majoritari expressat pel poble de 
Catalunya, acompanyat per diverses mostres de suport de la societat civil 
organitzada, en són alguns exemples.  
 
S’ha iniciat un procés de transició nacional pacífic, democràtic i que té com a 
objectiu celebrar una consulta sobre el futur polític de Catalunya i donar millors 
respostes a les dificultats que Catalunya pateix, a les moltes dificultats socials 
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que requereixen una resposta des de l’estat del benestar que tan amenaçat 
està avui. 
 
En aquest camí que s’està traçant, el dia 6 de maig d’enguany es va celebrar 
una cimera de partits a la Generalitat de Catalunya sobre el dret a decidir i un 
dels resultats que se’n deriven és la constitució del Pacte Nacional pel Dret a 
Decidir, la primera reunió del qual es va celebrar el passat 26 de juny al 
Parlament de Catalunya. L’acte va aplegar una quarantena d’entitats de la 
societat civil, inclosos els principals agents econòmics i socials del país, a més 
d’una àmplia majoria política.  
 
Posteriorment, en compliment de l’acord del Parlament de Catalunya pel qual 
es va aprovar la creació de la comissió parlamentària d’estudi del dret a decidir, 
el 4 de juliol ha quedat constituïda aquesta comissió, amb la finalitat d’estudiar i 
impulsar les iniciatives polítiques i legislatives que ha d’adoptar el Parlament de 
Catalunya en relació amb el dret a decidir i les vies possibles per poder-lo 
exercir.  
 
Ens trobem immersos, doncs, en un procés democràtic cabdal i extraordinari, 
que requereix aplegar els màxims suports. Cal enfortir el procés que ha de 
culminar amb l’exercici del dret a decidir el futur polític del poble de Catalunya 
amb la implicació d’una majoria democràtica, social i ciutadana. 
 
Amb aquest objectiu i convenciment, i per a tots els motius explicats 
anteriorment, l’alcalde proposa al Ple municipal l’adopció dels acords següents: 
 
PRIMER. Manifestar l’adhesió de l’Ajuntament de l’Estany al Pacte Nacional pel 
Dret a Decidir, com a mostra de suport a l’exercici de la democràcia i a 
l’exercici del dret a decidir del poble de Catalunya, i inscriure la corporació al 
registre d’institucions adherides a l’esmentat Pacte, a la pàgina 
www.dretadecidir.cat   
 
SEGON. Promoure l’adhesió de les entitats civils, culturals, econòmiques, 
socials, empresarials del municipi al Pacte Nacional pel Dret a Decidir, amb la 
finalitat d’ampliar el suport de la societat civil al procés cap a l’exercici del dret a 
decidir.  
 
TERCER.  Fer arribar aquest acord a la Presidència del Parlament de 
Catalunya i a tots els grups amb representació en aquesta cambra, i a la 
Presidència del Govern de la Generalitat de Catalunya. 
 
Sotmesa la proposta a aprovació aquesta és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
10.- Proposta d’acord aprovant la moció de suport als clubs i entitats esportives 
catalanes davant l’acció d’inspecció de treball 
 
El sistema esportiu té una de les seves bases en el “voluntariat”, sense el qual 
no es podria entendre l’existència de més de 8.200 clubs, 69 federacions i 
600.000 llicències federatives només a Catalunya, que constitueixen la més 
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ampla xarxa sectorial existent i articula un tramat d’entitats escampat per tot el 
país que, que darrera l’activitat específicament esportiva, aplega i desenvolupa 
en el sentit més ampli, valors humans, socials i culturals que constitueixen un 
patrimoni de valor immesurable.  
 
La significació del voluntariat en el sector esportiu està legalment reconeguda a 
l’article 4 de la llei 6/1996 de 15 de gener del Voluntariat al identificar les 
activitats esportives com d’interès general. A la vegada, les federacions 
esportives esdevenen la màxima expressió qualitativa d’aquesta xarxa 
esportiva i, com a tals, són legalment entitats d’utilitat pública i d’interès social. 
També els membres associats d’aquesta gran xarxa esportiva, bé a títol 
individual bé com entitats -en el cas de les federacions- comparteixen pel fet 
d’associar-se la voluntat altruista i d’interès general que defineix el moviment 
esportiu. 
 
Darrerament, actuacions de la Inspecció de Treball i de la Seguretat Social  
sobre entitats esportives catalanes han aixecat una gran preocupació, tant per 
la grau repercussió econòmica que amenaça la supervivència de les mateixes 
entitats, com –i sobretot- per la generalització de les mateixes al conjunt del 
sistema esportiu al no tenir en compte una clara divisió entre activitats 
voluntàries i activitats professionals.  
 
Cal dir que, malgrat l’aprovació de la Llei 6/1996 de 15 de gener de Voluntariat  
les previsions legals existents d’exclusions del règim de la seguretat social de 
l’Estatut dels Treballadors i de la Llei General de la Seguretat Social són 
genèriques, quan no indeterminades, i permeten les més variades 
interpretacions d’acord amb la casuística de cada situació. 
 
Més enllà d’actuacions aïllades o esporàdiques determinades per 
esdeveniments esportius puntuals, no existeixen criteris clars, ni legals ni 
administratius, per a determinar amb seguretat quan comença una relació 
laboral o professional, de la qual es derivi l’obligació d’estar afiliat a un  o altre 
règim de la Seguretat Social o quan, pel contrari, es donen els requisits per 
entendre’s que hi ha una clara exclusió d’aquesta obligació d’afiliació atès el 
caràcter benèvol del servei. 
 
Aquesta manca de criteris clars fa que l’exclusió al règim de la Seguretat Social 
deixi de ser sistemàtica i esdevingui casuística pertorbadora. Així el que seria 
l’aplicació d’un sistema normatiu format per un conjunt de factors determinats 
legalment es redueix  pràcticament a  l’existència o no d’un sol criteri: la 
retribució pel servei prestat.  Aquesta manera d’actuar suposa deixar de costat i 
no tenir en compte els altres  criteris legals –llibertat, actuació altruista i 
solidària, subscripció d’un contracte de voluntariat- que en la seva accepció 
més general constitueixen les bases de les relacions de les persones i entitats 
que formen el sistema esportiu.   
 
 
Un sistema esportiu que té innegablement un valor social i cívic que els 
ajuntaments no podem deixar perdre. En el dia a dia dels municipis es 
comproven els efectes positius que s’aconsegueixen aplicant la justícia social 
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que es deriva de la tasca universalitzadora realitzada des d’aquests clubs i 
entitats, que posteriorment es trasllada a les xarxes socials de barris i, sobretot, 
en els segments desafavorits de la societat. L’esport de base, més enllà dels 
motius purament saludables, competitius o relacionals, aconsegueix un efecte 
sorprenent per compensar les desigualtats econòmiques o socials dels infants i, 
per tant, té un efecte reparador i normalitzador que, a la llarga, contribueix a 
configurar societats més madures i més equilibrades. 
 
Mantenir viva aquesta estructura d’esport de base és el que permet situar 
l’esport català com un dels eixos centrals i referencials que defineixen i 
configuren el país, a través de tot l’entramat municipal adreçat sobretot a 
infants i joves, i a través de tot l’engranatge de les Federacions, que coordinen i 
aglutinen les diverses possibilitats d’aquestes pràctiques de base. 
 
Per tots els motius exposats anteriorment, l’alcalde proposa l’adopció dels 
següents acords: 
 
PRIMER. Instar el Govern de l’Estat a adoptar les mesures administratives i 
interpretatives necessàries a fi que, d’acord amb les previsions de l’art. 1.3.d de 
l’Estatut dels Treballadors, l’article 98.a de la Llei de la Seguretat Social i la Llei 
6/1996 de 15 de gener de Voluntariat, es delimitin amb claredat les exclusions 
als règims d’afiliació a la seguretat social de les persones que presten serveis 
en entitats sense ànim de lucre que persegueixen objectius d’interès general i 
són membres de les mateixes, per entendre’s de caràcter benèvol o de 
voluntariat. 
 
SEGON. Instar el Govern de l’estat a establir un diàleg amb els principals 
subjectes del món esportiu, representat tant per clubs com per federacions, a fi 
d’arbitrar l’aplicació del conjunt de criteris legals que siguin d’aplicació a la 
realitat del món de l’esport  fonamentat en el voluntariat, més enllà de les 
relacions professionals existents, tant en el món de l’esport professional com en 
el de les entitats multiesportives que, amb una repercussió econòmica 
significativa,  presten una gran diversitat de serveis.  
 
TERCER. Instar el Govern de l’Estat a suspendre les actuals actuacions de la 
Inspeccció de Treball i de la Seguretat Social fins que, com a resultat d’aquest 
diàleg amb el món esportiu, es determinin el conjunt d’indicadors clars que 
delimiten i separen una actuació laboral o professional, d’una actuació 
benèvola o voluntària.  
 
QUART. Fer arribar aquest acord a tots els grups parlamentaris del Parlament 
de Catalunya i del Congrés espanyol, a la Secretaria General de l’Esport de la 
Generalitat de Catalunya, a l’Associació Catalana de Municipis i Comarques i a 
la Federació de Municipis de Catalunya, així com a la Presidència del Govern 
espanyol, al Ministerio de Empleo y Seguridad Social i al Ministerio de 
Educación, Cultura y Deporte. 
 
Sotmesa la proposta a aprovació aquesta és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
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11.- Assumptes sobrevinguts 
 
L’alcalde pren la paraula i proposa la incorporació en l’ordre un assumpte 
sobrevingut: 
 
Proposta d’acord manifestant tristesa i donar el seu condol a les víctimes de 
l’accident ferroviari a Galícia. 
 
Sotmesa la urgència a votació aquesta és aprovada per unanimitat dels 
assistents i els punts queden incorporats a l’ordre del dia. 
 
La secretària dóna lectura a la proposta següent 
 
L’Ajuntament de l’Estany, davant el gravíssim i tràgic accident ferroviari a 
Galícia, a prop de Santiago de Compostela, ahir 24 de juliol,  
 
 
Acords 
 
1.- Manifestar profunda tristesa i donar el seu condol a les víctimes de 
l’accident i a llurs famílies i, expressar la seva solidaritat i el seu suport al poble 
de Galícia en aquest moments de tant dolor. 
2.- Declarar els 26, 27 i 28 de juliol com a dies de dol al municipi de l’Estany. 
3.- Traslladar aquest acord a la Junta de Galícia. 
 
Sotmesa la proposta a votació aquesta és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
12.- Precs i preguntes  
 
Obert per l’alcalde el torn de precs i preguntes pren la paraula la regidora Prat i 
demana: 
 

a) Saber el camí objecte del Conveni de delegació al Consell Comarcal del 
Bages de l’obra “Arranjament del camí de l’Estany a Moià”, fins on 
arriba. Pren la paraula l’alcalde i explica que és el camí que surt del nucli 
urbà fins a Cantallops. 

b) Demana per qui era el “mestre bigotis”. L’alcalde pren la paraula i diu 
que era un mestre que havia estat a l’Estany als anys cinquanta i que va 
fer unes escultures a l’entorn de la Font de la Sala. 

c) En relació a la iniciativa de foment del comerç local la troba molt bé però 
demana que, en la mesura de lo possible, les compres que realitza 
l’Ajuntament es facin als comerços del municipi. Pren la paraula el 
regidor Purtí i explica que aquest ja és el criteri que s’utilitza a l’hora de 
fer les compres de l’Ajuntament. 

d) La regidora Prat proposa que en les properes edicions de la Festa de 
l’esport es faci algun monogràfic sobre algun esport concret com 
escalada, patinatge, etc. El regidor Purtí pren la paraula i explica que ho 
tindrà en compte tot i que fins ara la Festa de l’esport recull les activitats 
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esportives que tenen més acollida el municipi, com els escacs o les 
bitllet catalanes. 

e) Demana també pel lloguer del cobert de  Cal Rovís. Pren la paraula 
l’alcalde i explica que davant la manca d’espais municipals de magatzem 
s’ha llogat aquest cobert per guardar la bota de l’ADF, els dúmpers i la 
picap de l’ADF. També explica que la previsió era construir un 
equipament de magatzem al sector industrial però al estar aturat el 
desenvolupament d’aquest sector, actualment no existeix cap altre 
sector d’equipaments disponible per construir-hi un magatzem municipal. 

f) Demana per quin criteri s’utilitza i qui decideix la compra de llibres per la 
biblioteca. Pren la paraula l’alcalde i explica que el criteri que s’utilitza és 
la compra de llibres de consulta i que no quedin obsolets. Per mitjà del 
bibliobús ja arriben les novetats pel que fa a les novel·les. 

g) Demana per una factura-liquidació dels serveis jurídics d’un tal Quemada 
Quatrecases. Pren la paraula la secretària i explica que es tracta de la 
liquidació dels serveis del procurador del contenciós administratiu 
guanyat per l’Ajuntament de l’expedient de protecció de la legalitat 
urbanística de la finca propietat de la sra. Purtí. 

h) En relació als encàrrecs pels serveis de pintors al municipi, demana quin 
criteri es fa servir. Pren la paraula el regidor Tort i explica que entre els  
pintors que hi ha al municipi es van fent encàrrecs rotatius i per imports 
similars. 

i) En relació a la instal·lació de l’enllumenat de l’escola nova demana si 
també s’ha assumit per l’Ajuntament l’enllumenat exterior. Pren la 
paraula el regidor Tort i explica que s’assumeix el cost de l’enllumenat 
interior i exterior per compensar també el cost de la caldera de biomassa 
que l’assumeix íntegrament el Departament. La inversió és important 
però amb el retorn de l’estalvi que suposarà el cost dels 
subministraments, que ha d’assumir l’Ajuntament, la inversió quedarà 
amortitzada en pocs anys. 

j) Demana per la contractació de senyalització a SEIMO. Pren la paraula el 
regidor Tort i explica que és la senyalització dels noms dels carrers del 
nucli, en dos formats pel nucli antic i la resta del municipi. 

k) Demana per qui assumeix el cost del canvi de les finestres del Bar. Pren 
la paraula el regidor Tort i explica que el cost l’assumeix íntegrament 
l’Ajuntament amb finançament d’una subvenció de Xarxa de la Diputació 
de Barcelona. 

l) Demana per quantes hores al dia  s’ha contractat el servei de 
manteniment. Pren la paraula el regidor Tort i diu que per sis hores al 
dia, per un termini de vuit mesos. 

m) Demana per un retorn d’ingressos indeguts d’unes contribucions 
especials als senyors Garcia Salat i Oriol Noguera. Pren la paraula la 
secretària i explica que per iniciativa pròpia i sense haver-se realitzat les 
obres del passatge Balmes ni requeriment per part de l’Ajuntament, per 
part dels senyors més amunt esmentats es van ingressar l’import de la 
liquidació provisional de les contribucions especials. Com que 
jurídicament es tracta d’un ingrés indegut, s’ha procedit per part de 
l’Ajuntament al seu retorn. 
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n) En relació a la licitació de la redacció dels projectes de Viure el Poble 
més, demana quantes ofertes s’han presentat. Pren la paraula la 
secretària i diu que s’han presentat dinou ofertes. 

o) Demana quin dia s’acaba la Festa Major per coordinar-ho amb el tema 
de la cadena humana pel dia 11 de setembre. Pren la paraula el regidor 
Purtí i explica que per tal de coordinar els actes de la Festa Major amb 
l’11 de setembre, aquest any els actes de la Festa major s’inicien  abans 
i s’acaben el dia 8 de setembre. 

p) Demana a la regidora d’educació si se sap alguna cosa de l’empresa de 
càtering del menjador escolar. Pren la paraula la regidora Paixau i 
explica que a l’escola de Moià s’ha iniciat un procediment negociat i que 
hi ha dues empreses interessades. Avui es tancava el termini de 
presentació i dimecres que ve li confirmaran quina empresa li 
adjudicaran el servei. Amb aquesta informació es podrà parlar amb 
l’empresa adjudicatària de Moià per demanar si poden fer també el 
servei de càtering de l’escola de l’Estany. 
 

 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual estenc, com a secretària, aquesta acta. 
 
La secretària        Vist i plau 
         L’alcalde 


